
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-226 

Delnice, 8. srpnja 2016. godine 

 
 

Z A P I S N I K 

s 226. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 8. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući 

starijim osobama i asistent u nastavi“, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova 

tijela Grada, samouprave i uprave, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, 

Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Davorin Klobučar, Davorka Grgurić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 

Rački, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija osim jednog izlaza prema Kupjaku radi otvaranja stanja. 

- Ispitivanje cijevi, rad s auto košarom, čišćenje žljebova na Kuglani. 

- Sitni popravci, brušenje, farbanje ulaznih stepenica, obnavljanje vozila. 

- Danas se spaljuje smeće u Lešnici. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Polugodišnji financijski izvještaji danas moraju biti gotovi što se tiče grada ali i korisnika s 

kojima komuniciramo. 

- Potpisan je ugovor za nabavku knjiga za osnovne škole. 

- Pripremljena je odluka za Gradsko vijeće o kapitalnim investicijama financiranim od 

Ministarstva regionalnog razvoja. 

- Pripremljeno je izvješće o kreditima, nedostaje još izvješće Komunalca. 

- Kontinuirano se radi na gradskim porezima. 

- Preknjižavanje faktura  u likvidaturi i financijama, provođenje kompenzacija i cesija. 

- Obračun za Kuću Rački i meteorološku stanicu. 

- Godišnji izvještaj o zaposlenima i isplaćenoj plaći, obračun za javne radove za lipanj. 

- Zatraženo je mišljenje o potrebi provedbe ocjene utjecaja na okoliš za projekt Knjižnice. 

- Za pogrebnu kočiju zatražen je troškovnik i opis trenutnog stanja. 

- Izvršena je kontrola Supilove ulice od strane PGŽ. 

- Prikupljanje i unos podataka za javne potrebe u kulturi. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima za pultom. 

- Na skupštini Hrvatskog knjižničarskog društva u Rijeci predložili smo gospođu Darinku 

Živanović za nagradu za zasluge u struci i vrstan rad, tom prigodom gospođa je dobila povelju. 

- Završeno je financijsko izvješće. 



- Kontrola računa, dizanje gotovine, pologa. 

- Pomoć u slaganju knjižne građe u Knjižnici Franje Starčevića u Mrkoplju. 

- Katalogizacija. 

- Narudžba za antikvarijate je gotova. 

- Plan otklanjanja nepravilnosti po Upitniku o fiskalnoj odgovornosti – donesen je interni akt. 

- Donacija korisnika – bilježnik, banka, porezna uprava. 

- Montaža polica za knjige. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Dovezen je pijesak za potrebe Dječjeg vrtića. 

- Demontaža i montaža štandova i bina radi događanja u gradu. Danas je montaža štandova na 

Polanama – Tragom goranskih starina. 

- Redovno uređivanje zelenih i javnih površina, košnja u Brodu na Kupi radi predstojećih 

manifestacija. 

- Pražnjenje kanti za otpatke, košnja igrališta, ulica, zelenih otoka. 

- Zalijevanje cvjetnih gredica svaki drugi dan, rješavanje problema s puževima na cvijeću. 

- Košnja odmorišta, vidikovaca, autobusnih stajališta. 

- Orezivanje grmova, košnja parka. 

- Utovar, odvoz i planiranje zemlje uz staze u parku. 

- Naručeno je 3 m3 rizle za popunu prostora kod klupa i na dječjem igralištu. 

- Potrebno je pronaći osobu koja će balirati sijeno s delničkog polja. 

- Redovno održavanje fontane. 

- Gospodin Štimac iz Hrvatskog dao je zahtjev da bi stanovnici sela sami pokosili ambroziju. 

- Dežurstva kroz vikend. 

- Problem što nakon održavanja diska ostaje nered, u tom smo smislu kontaktirali vlasnika 

objekta. 

- Topolu u Brodu na Kupi moraju srušiti profesionalci. 

- Gradonačelnik je zatražio da djelatnici KTD, kada kose prostor oko Dječjeg vrtića, pokose i 

vanjsku stranu ograde. 

 

PETAR HRG 

- U tijeku su pripreme za sutrašnju manifestaciju „Tragom goranske starine“ na Polanama. 

- Postavljeno je 6 info ploča, napravljena je priprema za postavu ploča dobrodošlice. 

- Održan je sastanak sa Savezom izviđača u gradu. 

- Određene su lokacije za postavu svjetlećih reklama. 

- Prisustvovanje edukaciji na temu EU fondova privatnih šumoposjednika, postoji mogućnost da 

TZ aplicira neke svoje projekte u suradnji s drugim subjektima. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- U tijeku je ljetni režim rada – rad u dvije skupine. 

- Pregledana je pedagoška dokumentacija. 

- Obavljaju se inicijalni razgovori s roditeljima djece oko upisa u Vrtić. 

- U izradi je prijedlog formiranja odgojnih skupina za iduću pedagošku godinu. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Ispravljen je Statut, unesene su izmjene koje su prihvaćene od nadležnog tijela. 

- Poslan je Ugovor koji je potpisan s HZZ za djelatnike na javnim radovima. 

- Predana je dokumentacija za plaće te mjesečni izvještaj za ministarstvo o pruženim uslugama 

pomoći u kući, te izvještaj prema Centru za socijalnu skrb o pruženim uslugama. 

- Svim općinama, korisnicima usluge, poslani su zahtjevi za plaće. 

- Potpisan je Ugovor sa Srednjom školom za plaće osobnih asistenata u nastavi. 

- Od PGŽ je dobiven e-mail, Udruzi je predloženo da Mirnu Janeš predloži kao kandidata za 

Savjet za socijalnu skrb. 

- Kontrola i obilazak korisnika po najavi PGŽ. 

 



DAVORIN KLOBUČAR 

- U Delnicama je boravila Hrvatska juniorska rukometna reprezentacija. 

- Kontakt i suradnja s Upravnim odjelom za odgoj i obrazovanje te ravnateljima osnovnih i 

srednjih škola radi upoznavanja s programima izleta koje GSC priprema za školske i 

predškolske ustanove, a koji bi se provodili u Delnicama i Platku. 

- Posjet direktora Hrvatske skijaške reprezentacije, gospodina Flajsa, glede priprema staza za 

sljedeću sezonu. 

- Uređenje svlačionica u kuglani. 

- Problem što krov na kuglani prokišnjava, sve je trulo, šindra je strunula. Pročelnica je upitala 

što je s projektom za energetsku obnovu na objektu kuglane? Davorin Klobučar zatražit će 

odgovor od direktora. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi koji se odvijaju na nerazvrstanim cestama: U Ulici kneza Domagoja radovi su dovršeni. 

Radi se na prilaznoj cesti na ulazu u Vrtić, radi se na infrastrukturi i kolektorima, vodi, a krenulo 

se i s postavom ivičnjaka na Šetalištu I. G. Kovačića. Radovi u Parku kralja Tomislava skoro su 

gotovi, preostaje još isplanirati zemlju, postaviti klupe. 

- Radovi na Vrtiću se odvijaju na obnovi krovišta i fasade i za sada nema problema. 

- DPU Klizalište stavljen je van snage, napravljeno je izvješće s javne rasprave i prijedlog odluke 

za Gradsko vijeće. 

- Kao svjedok prisustvovala je jednom sudskom procesu gdje nas privatna osoba tuži za štetu 

koju je doživjela na cesti Gašparci – Ložac. Nastojala je dokazati da cesta nije u vlasništvu 

Grada. 

- Dobivena je ponuda za uređenje dodatnih staza u Parku – potrebno je vidjeti s izvršiteljima 

oporuke koliko im je to prihvatljivo. 

- Popunjen je upitnik od PGŽ za poslovne zone. 

- Izdavanje rješenja za legalizaciju, komunalni doprinos. 

- Izvješće prema Fondu za zaštitu okoliša – brojači na semaforima. 

- Dat je odgovor na upit po osnovi prava na informacije. 

- PGŽ je upućen dopis u kojem tražimo sufinanciranje PDV-a za linijski prijevoz. 

- Odgovori stranci na zahtjev za zakup prostora. 

- U postupku je analiza primjedbi te izrada odgovora vezano uz Strategiju razvoja Grada Delnica. 

- I dalje pristižu mišljenja na stratešku procjenu utjecaja na okoliš po osnovi Strategije. 

Ministarstvo zaštite okoliša još se nije očitovalo, a to je vodilja pri donošenju odluke. 

- Izdan je radni nalog za JVP. 

- Održan je sastanak s Palfingerom koji ide u otkup zemljišta. 

- Održan je sastanak s potencijalnim investitorima za izgradnju hidrocentrale. 

- Obilazak terena u Crnom Lugu i Zelinu vezano za cestu prema Petličevom vrhu. Naime, na 

polovici dionice nalazi se nekoliko vikendica, cesta je šumska, kontaktirali smo Šumariju Crni 

Lug koji s obećali izvršiti popravak ceste. Ujedno smo izmjerili vikendice koje smo naknadno 

pronašli i kojima slijede rješenja za naknadu za kuće za odmor. 

- Po prijavama građana vrši se obilazak terena. 

- HEP-u je izdana suglasnost za prekop. 

- Poljoprivrednom redaru proslijeđene su prijave. 

- Danas će se održati sastanak s predstavnikom stanara u Ulici Kendar u Lučicama gdje se 

kontinuirano događaju pokušaji provale u stan koji je sada u vlasništvu RH. 

- Dobiven je zahtjev za zakup našeg objekta gdje bi se mogao dogoditi Dom za starije osobe. 

Naime, jedna obitelj koja je preselila ovdje i otvorila tu vrstu djelatnosti traži prostor za 

otvaranje takve ustanove. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Odrađeni su i poslani materijali za Gradsko vijeće: javne potrebe u kulturi, ukidanje javnog 

dobra, imenovanje suca porotnika Županijskog suda u Rijeci, imenovanje aleje u Parku te 

Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti na koju je dobiveno pozitivno mišljenje MO Delnice i 

Turističke zajednice. 



- Vezano za vijećničko pitanje postavljeno na posljednjoj sjednici Gradskog vijeća, upućen je 

upit Hrvatskim vodama a kontaktiralo se i s pružateljima usluge raftinga na Kupi. 

- Odjava volontera koji su bili na stručnom osposobljavanju. 

- Aktivnosti vezane uz prodaju stana u Zagrebu. 

- Izrada akata za nabavku udžbenika za osnovne škole. 

- Izrada izvješća vezanog za organizaciju civilnog društva za Ured Vlade RH. 

- U Školi za državnu upravu jučer je održana radionica o aktivnostima vezanim za pripremu općih 

akata koji će morati biti najmanje 30 dana prije stavljanja u proceduru donošenja dostupni 

zainteresiranoj javnosti putem web-a, MO, zborova građana. Redoviti su nadzori u 

ministarstvima i županijama, dok će se nadzor u gradovima i općinama obavljati od sljedeće 

godine. Potrebno je napraviti plan savjetovanja za ovu i iduću godinu. 

- Ovrha za komunalnu naknadu. 

- Zahtjev za radno vrijeme u ugostiteljstvu. 

- Aktivnosti vezane uz zaštitu na radu. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


